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Sttsta nak i e oth.ia n u Sa t i s*uM
Na ovaj sastanak bili su prisutni dlanovi Skupstine Opltine Vuditrn:

l,bll:,]]"h-u "l ":.a". -lgirlr Bregaj. Agron Fer.dukLr, Ali Januzi, Arla ynreri, Bahije Aderri
rvrurarr. rJis, Mendrqr. Ernral LahLr. takete Dusi. Fitim Halili, Faanire samci, Faton sabani,l.]olla Ujkani, Gentiana Ra,a. Rrczarta l(rasniii, ilysni Gerguri, GLesa Muli. Habibe
0€rxlaliu, Ilmi Azeni, Ha.jriz Mustafa, Lorik Maduni, Mehdi niltuttalu, Mejlerne Ismajli,Melihcte,Baloli-Lariii. Miljan Bojkovii, Nasuf Aliu, Nezir Klinaku, Saji;e ealgora, Safei
Idnzr. Selrm llrustemi, Shlelze[ Feka, Shpetim Zhegrova, Teuta Aruqi Sirartari dhe ymer
Haradinaj.

Pdsutni u ovout sastanku bili su predsedrik opstine g.clin. Xhaler Tahid.poipredsednik opstine
g.din Besin Muzaii, preclstavnik KFOII-a, preclsravirik OEAS,a. predstavni'ci pisanih medija i
elektronske. predstavrlici civilnog druSiva.

)-"-lol:l*r,:u:,u:ku..Skupsr;na opsrine Vuditm odrzala je minuru dutanja u aasr pacta lefa
KosovsKe loltcrJe Salnt I haqtta.

Pfije podetka tasprave o dnevnon rcdu, Nurtene Cer.kezi_Gishinca polo2ila je zakletvu kao
dlanica Skupslire, tako da.ie na toi pozici.ji zauzela pune pozicije.

Sednicu.jc otvorio i pr.esedavao Nasuf Aliu -pr.cdsedavajuii skupStil1e, kojije konstatovao da u
Sali s! prisutni 34 dlanova skupitine, dovoljin kvorum za oarZavan;e pterrarnih sastanka i za
donoSenja punosnaZnih odluka, onda nastavioje dne.,nim redom. " ^

Ilmi Azemi, an6tar i kuvendit ilan skupitine _ naglasio je da nema Di5ta posebno. a1iglaclanlna.ie u interesu da predsednik Skupltine, gospoclin Nasuf AliLr, nakon Sto le napustio

lll.".lll"ll".,l 'u.li\, da sc i,zjasni koii se entiter prid;uzio iti ostao Dezavisan, naglasai,ajuii da ut(r$u J( znrii lo r odi skrrpstinu. Zatrm je dodao da je vasa duznost govornika da se izjasDite
o svojtrj politidkoj pripadnosti, jer ste vi zaduZe[i za instituciju,

Nasuf Aliu, predsednvaju6i Skupitine - pojasDio je da.je podneo ostavku sa vodeiih pozicija
sllanke, a ne nuzno i da je dlan AI(R. Ali ako prar.na katcelar.ija pr.edvidi da momm danas da
sc izjasnim, to ie iudiniti.

IlTj 
l{z:mi ilan skupstine - ponovio je svoj zal1rev predsedavajuiem da kaze da lije politiaki

subjekt ilinezavisan.
Xhafer Tahiri, Predsednik opstine - najavioje daje vladajuia koalicija u Vuditrnu stabilna i
stabilna i da ne rnisli da predsednik skupdlini ina zakolsiu obarezri cla se izjasni o svojoj
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politiakoi pripadnosti. Dodao.je da se ono itu) se dogodilo na njihovoj zaiec.lnici na poslednjim
izbo|inta pokazuje kao uspeh koji gradani svakodnevno Zanjeju.

Bahrije Adcmi-Murati, sklan skupStin€ - Da poaetku je destitala gda. Nur.tene Gjyshil1cu i
pozelela mu dobro delo a takode se zahvalila gdi. Fjoila Ujkari za dosadasnji rad u ikupstini,
Zeleii mu dobar rad u Skupstini Kosova. ilanica skupStine je izEzila zabrinutost zbog
zirnrjcnsliih naslavDika u Sl(olanla rasc opitine gdje portola todna infor.macije da su tokorn
silsranka s.l direkloro,r za obr-azo'anjc bili zamorjeri di ih iadr.ze d'a sala sa isto,r platom, saili bcz svijcsti. ovo je krSenje prava r.aclnika i osrovnil.i ljudskih prava. Znajirci stopu
nezaposlenosti u naSoj zemlji, predlozio sarrr .lirektorLr da ne dini zahonska t*enii i tluasia
plava, jer.ie neka od njih postupiti u skladu sa zakonskim odredbama koje se tidu irezakonirog
zahteva direktora.
Agron Pertuku,_ IlBn skupitine - podneo je zahtev stanovDika sela Novolan koji se takode
dogovolio sa gradonadelnikorn sela cla se irnenuje nova ulica u ovom selu, gde oni iahtevaju da
novo ime ove Lrlice bude..lt4iradije Adeni Tahir.i ,.Rodena j9.15. godine iirmr.la 2019. goiine.
P.ocenjr'rjc se da ima rrnogo 2ena kojc su crale veliki dop.i,os u rizliditim periodirna itr.eba ihpoilo'ati na razlidite nadine. dak i imenovanjen ulica. Dopr.inos pokojnik; bio je , razliiitirr
oblicima, podev od vaspitanja i obrazovanja potomaka i doprinosa najieZem ratnom periodu u
naSoj zernlji. u kojem su iz njenih ruku bile luanjene i duvine mnoge porodice. Lokacija pula
koji bi trebalo da bude nazvan nalazi se u ogranku puta ,,Rame Tahi-r.i,i iza ul. ,,Kajtaz iahiLi,,.
Ovqi zahter je poslat uz odobrenie gradonadelniki sela. gospodina Agr.ona l,ushakua, i oni
dekaju odobrenie od dlanova skrrpStine.
Ali inr Narnani, direktor (JUO-t - Lr vezi sa zabrinLltosiLr koju.jc dlanica skr.rpstine gda Bahrie
izlazila oko clva sala, dve nastavDe nomle za neke nastav;ike, objasnio jc da .ji ovo vr.lo
plivleneno i da.je konkurs otvolen za te pozicije i da je cilj do tad;da deca ne bi ostala bez
rastavDika, mspisan je konkurs za ovo izdanje, ali postupci se moraju postovati i mi ih ne
lorsimmo, vei uz bilateralne spol.azume samo u kor.ist dece.
Berat Sadiku, direktor UUZS - objasnio je da Sto se tice zahteva od stallovnjka jednog
raselja u selu Novoljane za imenovanje tog pula pre dve iedelje dobili ovaj zahtev meStana i
glldonaielnika sela ini smo im vmtiri odgovor da uz odobr.elj'e administr.aiivnih uputstava iz
clecembla 2019. godine. gde Ministarslvo Zivolne sredine iKatastar.ska agcncija objailjavajLt
procedure da.u vreme imelovanja puta to pravo nemaju za promenu tokoin t0 godina, dok"u
pogledu novih puteva inmmo listu Sto je 2015. godine odobrila skupStina opitlne i mi smo
cluZni cla pno pottosimo tu listu, a zatim nastavimo sa novim imenovanjima. 3to se tide ovog
puta, pozvali smo stranku i pr.edloZili smo irne sa liste rezerva prema proce,lurama, a ne
lnoZeno da imenujeno put prema zahtevu stanovnika.

IDrer Ilarndinaj, ilan skupltinc - izrazio ie zabrinutosl zbog konkursa za nastavnike
geogralije u ikoli 'Muaenici' u selu Reznik sa popuujavarjem norine u Skoii u Mihaliiu, gde

:" \1r: {"]: objavljivanje ovog konkursa bito 31.12.2019 i vreme prijave je od 1,1.2020 do
I 5.1.2020- Moie pitanje .je u kojoj evropskoj zemlji radite t. i 2. janirara? Drugi na zavr.Snonr
sastanku koji smo irnali od gradonadellika je obeiao da ie jubi1ame platt biti isplaacne
prosvetiirn .adnicinta kr.ajcm godine. a takva se stvar niie dogodila. kucla z,ran,o da Da sudu
inla prcko Iiljadu sluaaiela od naslavnika. pripacla ovom piranjir ida li opStina inta dugovanja,
kao i da li je spremna za ovaj postupak.
Afrinr Namani direktor obrazovanja - Sto sc tiie piranja uailelja zfl predmet geografija, to je
kao. Sto ste naveli, ali kada smo poslali zahtev u novine, na te claiume nije uspeio i posiali snio
sledete pismo, ali ga niste videli. ono pismo u kojem je stvorerl novi izra;. St; se tid; jubilamih
plata, kuNevi za sve prosvetne tadnike u opstini Vuditm su pripremljcl1i i poslati Ministarstvu
finansiia gde je nj ihova vrednosr I 70 000,670 €, ali ih Ministar sivo finansija nij e izvr iilo.



Xhafer Trhiri, Predsednik opitine - rekao je da pitanje jubilar.nih plata u obJasti obnz ovanja
postaje ogroman budzetski teret za opitinu Vuditrn, gde izgleda da prelazi ukupna vrednost
tuZbi i odluka inspektorata Lada samo za nasu opstiDu. vrednost milion i po evra i to je
nepristupatno. Ll lonl kontekstu. ako MinistaNlvo llnansija ne inteNeniSc da pokrije ove isplate
koje opitina gubi putem sudova, koje su sve odobrile inspekcije, opStina ie doZiveti finansijski
kolaps. On je ocenio da je kolektivni ugovor u oblasti obrazovanja potpisan tokon kampanle,
ali da je kasnije tmnsformisan u pr.avni dokument koji daje pravue efekte u smislu obaviza za
opstine. Dalje je dodao da je opstina planirala 170.000,00 evra za jubilar.ne plate u oblasri
oblazorania i u tour sliriaju poslala dokumentaciju, ali Ministaxtvo firansija nije dozvolilo
takve isplate. Porecl toga, opstina.ie luzeDa zbog ovih pr.ava kolektivnim ugovor.om o<l strane
nastavrika. inajveiiDr delom te sporove su u p[/om stepenu dobili drLrgi, aliopitina.ie poclnela
Zalbu na Apeiacioni sud. . ali rcalna verovatnoia je da ile epilog u ovini spor.ovirna biti na Stetu
opStioe. Nr.krajuie rekao da je ovr.l situacijll nasledio kao gradonadelnik iz proslosli i da.ie
veorna zabinut zbog stvamih mogudnosti ozbiljne Stete opStimkom budzetu.
Agron Per6uku, ilan skupitine - ponovio je daje zahtev za imenovanje gore pomeDutog puta
upuien skupstini, pa je zatrazio da se o ovom zahtevu izglasa i da postane deo dnevnog ieda o
konre 6e se raspravljati i doneti odluka. Ocenio je cia niko nenra pravo da uskrati privo tog
rraselja i polodice da intenuie tu ulicu. pa je predlozio da je o torn pitanju for.Drira
parlantentatna kolllisija.
Berat Sadiku, direktor DUZS - najavio.je daje r.ezervna lista puteva odobrena Ll skupstini i da
je validna, tako da stranke mogu birati imena sa te liste za imenovanje novih puteva.
Albanez Tahiraj, pravni sluZbenik - objasnio je da je rezervna lista puteva odobrena u
sknpstini, a rok-vareuja te liste je pet godina, ali prav[a kancelar.ija je dala pr.avno miSljenje o
ovom pita,ju. O'a lista se ne moie nreniati za s'aki skupStinski sastanak, ali moze se izvrsiti
posle isleka roka koii .je prcthodno fontenut, sh,a|aju6i norur listu ko.ja bi dobila odobr.enje
skupStine.
Ali Januzi, ilan skup3tine- podrZava predlog da se osnuje komisija za inteuoranje r
preimenovanjc puleva, jer irnamo puno problena u ovoj vezi. ponovio je svoj pr.edlog da se
selo Nedakoc preinenuje u Zeqir Gubetini. Komisija koia bi bila osnovina rczmotrila bi sve
(lo."d posrirvljene,,rhlie\e /a incnovarje llure\a.

Nasul Aliu, predsedivajuai Skupitine - tr.a2io .ie od Uprave za urbanizam c.la proceni
zuko.rski okvir'. ali iodluke koje se odnose na odobravanje liste putcva u opstini vLrditrri. Tr.eba
naporreDuti da postoji zakonska moguinost izmene liste rezervi i preimenovanja puteva.

Ilmi Azemi, tlan skupstine - podfao je predlog dlana skupStine g. Ali Januzija, jer opstina ne
bi ulela_da dozvoli da ne ispunjava svoje zakonske obaveze prema zahtevimi gradana. Rekao
je da bi lista mogla da promeni skupitinu ako poslednja ina politidku volju idodao da se ne
slale sa miSljen)ern pmrne kancelar.i.je. jer jc stil kopirania i isti ne nucii alternativu. Stoga.ic
Irr!'.llo2io da se .a dner,i rccl stil'i frcclloll za lormir-a,jc komisije za mzmatranje ,alrtcia )a
inlcrlo\itnje puteva, aiji bi ilendat trebalo da blrde isti kao i skupsrina.
Skelzen Feka ilan skup5tine - rekao je da je for.rniranje komisije za imenovanie puteva
plotivno zakonu, a to nede dopdneti prcnalaienju odgovaraju6eg reSenja.
Xhafer 'l nhiri, Predsednik opitine - zatrazio je od Uprave za urbanizam da sastavi pismenu
inlormaciju o isteku zakonskog r.oka za odluku o odobravanjr.r liste rezer.vi. U tom kontekstLr.
buduii da su opstinske vlasti zainteresolar1e da uspostave komisijr.r za pr.egled svih zahteva
l(oie su poclneli gradani za il1lenovaiie no!ih puteva. Dakle, ako.je istekao zakonski rok za listu
ovih puleya od pet godina, tada se n1o2e pokrenuti postupak za uspostavljanje ove komisije
ko.ja bi u potpunosti mzmotrila zahteve gradaDa i,ista ie biti upuie[a skupsiini na odobr.enje, i
lako ie da se formira nova r.ezervna lista puteva. Sto se tide imenovanja postojeiih puteva, one



se re nogu meDjati jer.ie to zabranjeno adrninistrativnim LLputstlont i bilo kakva odluka o
takvin izmenama bila bi nezakonita,

Ermal Lahu ilan skupltine - :.ckao je da za sada postoji lista imena rezervi, a ako formiramo
novu koniisijn i lapravimo novu listu inlena rezer,7e, tada je nemoguie zakliuditi ovo pitanje,
jcr ie doai ponovo. novo irrle nove ulice, tako da imena na rezer.vnoj listi moida nisu pr.ikladna
za stranku ili gradanina koji zahteva imenovanje te ulioe.
Habibe Gergialiu, ilan skupitire pitalaje su cia lije naziv ulice pogtesan ilj cla li konlisija
ima pmvo da inteNeniie u unapredenju tog imena.
Bernt Sadiku, direktor UUZS - rekao je da komisija ima pravo da ispravi imena puteva, mada
nema takvih greiaka,.jer.je bio rok za podnosenje ialbe komisiji zi Zalbe i ovi pr.oblemi bi
rnogli da budu reSeni rla vreme. .

Na kraju diskusije u vezi dnevnog reda , skupstina nakon glasanja ,,jednoglasno,,
usvojio je ovaj :

DNEVNI RED

1. Razmalranje iusvajanje zapisnika sa redovnog sastanka skupltine opstine, odrZalog 26.
deceurbra 2019;
2. Razratranje Naclta uredbe o urpravl.janju otlladom u opStini Vuditrn;
3. Pregled lzveStaja o prihodima i rashodina zajanuar-decembar 20l9. godine;
4. RazmatraDje Nacfia opstinskog etidkog kodeksa;
5. RazmatEde Nacrt - Plana inteBiteta2]2] - 2022.,
6. Razmatmnie godiiniih infor.macija u vezi sa radom Uprave za administraciju:
7. R-azmatranje godilnjeg izveStaja Savetodavnog odbora za osobe sa posebnim potrebama za
2019. godinui
8. Razmatranje predlog -odluke o odobmlarilr dugoroine upotrebe nepokretne inovine
opsliDe bez naknade. MinistaNtvo unrLtrasnjih poslova - Regiouaina irprava policije _

Mitrovica;
9. Razmatranjc Nac(a- uredbe o dodjeli stipendija za studente i nagrada za studente i
10. Razno.
a). Raznlatranje opstinskog Nacrta plana za odrZivu reintegraciju ljudi

repatrirana 2019. - 2022. (drugo razmatranie ),
b) Razlllatlanie Nacda uredbe za podetak i zavrsetak radnog vrenena aktivnosti

Poslovna prcduzeia u opstirli Vudilln (drugo razm,atmnje );
c) Razrnatranje nacfia odluke o promeni destimcije poljoprivrednog zemljista u gradevinskom
zemljiste,

c). Raanatranje nacrta odluke o izmeni i dopuni odluke u vezi sastava Odbora za politiku i
finansije.

l. Rilzmatrallje iusva.janie zapisnika sa redovnog sastanka skupstine opsline. odrzrnog
26. decembm 2019

Ymer Haradinaj, ilan skupStine rekao je da je na poslednjem sastanku skupstine za 2019.
izrazio zabrinutost tehnidkih r.ad.ika Kompanije ,,We.da,, u vezi sa plaianjem rid,og iskustva,
paje zatrazio pisrneni odgovor na osnovu iegaje to pravo odbije,o i ove da li ie r.adirici dobiri
firansijska sredstva iz prava na r.adno iskustvo. Zbog toga je napomenuo da za takvo nesto nije
dobio odgovor.



Nakon razmatranja ovc taike dnel,nog reda, Sl(upstina je nakon glasanja jednoglasno
usvojila zapisnik o redovnom sastanl(u Skupitinc od 26. decembra 2019. goclinc, uz
prinredbu ilana Skupitine g. Imer flaradinaj.

2. Razmatanje Nacrta- ur.edbe o upravljanju otpadom u opSti Vuditrn

Sto se tile ovc taike dnevnog reda, skupstina je nakon glasanja ,,jednoglasnim,, glasovima
odluiila kako sledi:

L Ororn sc odlukom daje u javnu raspravu Nacrt -uredbea o upravljanju otpadom u
opStini Vuiitrn.

2. Javna l.asprava poiinje od 31. januara 2020. godine i traje tlo 2, marta 2020. godine.

3, Op5tinsl€ kancelarija za informisanje duina je da preduzme mere infbrmisnnja
graalana o javnoj raspraYi, u skladu sa otlredbama Administrativnog uputsNa o
transparentrosti u opltin{na iu sl{ladu sa ilano\,ima 9.2 i9.4 Uredbe o transparcrtnosti
0l br. 99/13. dt. 25.04.2013-

,1, Direkcija javnih sluibi duina je da kao nacrt prcdmetnog nacrta uredbe organizuje
jn!nu raspravu u skladu sa Administrativnim uputstvom br,04/201g o transparentnosti u
opitinrma i tlanu 9.5 Uredbe o transparentnosti 01 br. gg/13, dt. ZS.O4.20L3. pomenuta
direkcija je takoale duzna dil nlr sastnnl(u Skupitine u martu 2020. godine predstavi
crentualnc prinredbe, predloge ili predlogc izmen! Sl(upltini opstine u slulaju clrugog
pregleda predloienog propisa,

3. Razuatranje Izvestaja o prihodina i rashodima za januar-decembar. 201 9. godine

Ilmi Azerni,_tlan skupitine - pozivajrLii se na izveStaj o prihodima i rashodima od januara do
dccenb.a 2019. godiue, istakao je nel(c sludajevc za koieje snlatrao da brinu grada.e opiti.e
Vuiitfn- S tim u vezi. istaknuto ie da pitanje hudZctskog suficita. poscbno grantova. zabrinja\a
bilo kojLr instinrciju. ali kacla se tronove. oni postajLr joS zabrirjavajuii. Najtipidnrji slud;j je
odlazak na viSak od 350.000,00 € iz platre kategoriie u 2018. i250.000.00 € u 2019. k;d
kodeksa i plata, a to nije samo zabrinjavajuce veLt i ponizavajuce za g|ad Vuiitm jer u
dvogodilnjem peliodu ove vlade su izgubljeni ili su otisli u viSak za viSe oJ 600.000,00 €. ovo
.rko ga prelvorimo u brojke zaposlenosti ilnamo blizu 40 slobodnih mesta u opltini Vuaitrn koia
llisu mspisana. Takode.je obaveslio ilanove skupitile da se sredstva iz platne kategoli.je ne
mogu horistiti u cl'uge svr-he, pa .ie ova vltcla graaianilDa sluzila nedostatak posla. gubitak
firansijskih sredstava i siromallvo_ Umeslo r-aspisivanja reclovnih takmiaeD.ja, neprestano se
z.rpu.11"vrlo l.roz ugororli rxd. /apo!ljavdlo s( preko spora,/u1ta . rrer ladinini orgunizacijanrr.
zaposljavade partijskih militanata. Ni on je pr.otiv toga, ali pitao je zasto se slobodna radna
mestal<])ja su zakonska obaveza ne poprmjavaju, a budZet ie se izgubiti. Dodatna zabrinutostje
da jc 600.000.00 € otiilo u viJak bespovratnih srcdstava u kategoriji kapitahlih investicija, gde
su ta src.lst\ia plani|ana da se potrose u 2019. godini, a ti proickti su ugovoreni, ali posio nije
zaYLScD. a sada icnlo (loii do situacija cla opltina tr.eba cla zaduZi. ili da preua.i bilo kog
ekonomskog operatcra da uc bude plaien ili da se suranji broj proiekata koji su oclobreni za
2020..ier Lr suprotnon neiemo ,roii da irnamo jedllakost . lnatcntatidkon srrrislu. I.ada se trcia
briga oclnosi na kontiruitet isplate jer su samo od 11.12.2019 do 15.2.20i9 izdate isDlale i
transferi u iznosu od 3.300,00 €, ovde je izrazio zabrinutost jer trosenjc tako velikom brzinorn
odlazi mesto za sumniu i loic upravljanje obradom plaianja. Iz ovogi se moZe zakljuditi c1a je
za l1 meseci l<alendamke godinc polroieno skoro 2 000 000 €, dok su za 14 clana decembia



2019. godine utrosena ogromna sLedstva opStinskog budzeta u iznosu od 3 000 000,00 €. Zbog
svega toga izrazio je duboku zabrinutost i. zatraZio je odgovore od nadleinih ako ne na
sastanku, onda ae se obraianje obaviti u pisanom obiiku.

Lutfi Girguri, direktor DBF-a - u vezi s viSkom kapitainih irvesricija rekao.ie da je tadno da
je to 559.000,00 €. a to se dogodilo.jer snlo irrali neke neodgovorne operatere, kao ito je sluiaj
sa cestorr sela Nedakoc zbog dinjenicc da iako vozila su zalozeDa, operator l1ije izvrBio posao,
takoale u ovon aspektu zbog prelaska na vi5ak je uticao neuspeh neiilr drugiir tendera. 

-Sto 
se

liae pokriverosti ovih projekata, obeiao je da neie biti problema, jer u 2019. godini imarno
veiu naplatu u odroslr na pr.oSlu godinu u iznosu od 558.000,00 €, dok u vizi sa br.ojen
plaianja na kraju godine irnamo veliki obim, ponlenuto daje to fenomen koji las prati goto!o
svakc godine.
Shpelim Zhcgrova tlan sl(upltine - nr pitanje da li je ekonomski operater.koji .je razlijao
projekat pula VLrdjtl r't - Nedakoc , Pestove odgovomn proile i ove godine, jer koliko ie on znao,
ovaj operator je takode bio neodgovomn pr.oSle godi11e. ipr.otiv vas nije izdat nikakav ukor i
rLgovor nije raskilut.
Lutfi Gerguri, direktor DBF-a - rekao je da proSle godine nije bilo opsrinskih gubitaka.
plaianja su izvrie[a na vrerne, ali 2019. operater-llije obavio posao.

Xhaler 'l nhiri, Predscdnik opitile - izjavio.je da je zadovoljan Sto finansijski izvestaji
pokazuju da.je trend poveianja prihoda i naplate opstinskog poreza, ali i poreza na imtrr,inu or.e
godine obeleZio znadajan porast gde imanro pr.eko 500.000,00 € naplate pr.ihoda iz sopstvenih
izvora viSe nego Sto slllo imali prethodne godine i to pokazuje kreclibilitei gradana u olganilna
opslinsl(e upmve, aii i zadovoljsrvo njinra pruZanjem usluga koje dobijaju. jer dinjenicom da
vise plaia.iu ili viie odgovar.aju na plaianie obaveza. Opstina z[adi da poiitivno rerguju na
dobLe r.rsluge koje dobijaju u opStini inor.a se reii daje poveianje tih sopstvenih pr.ihoda dobr.a
vest koja je uladena bez ikakvog izvrsnog postupka, ito znaai .la mi kao opstina nisrno koistili
obavezne mehanizn'te naplate ovih prihoda, ali to je uiinjeno kao tezultat povcc.ulje pur crerrja
gradana u opStirr.r. Daljeje ocenio da poLed 2017. u kojoj su izdate nnoge gr.adevinske clozvole
i imali srlo plihode viSeg iivoa, ito je bila izboma godina, mo2e ." ,"ii du s.o neuporeclivo
inali prihode od svake druge godine ito pokazuje za efikasnost svih direkcija, kojima se
zahvalio na obavljenorn poslu, koji su premasili planove u pogledu naplate prihocia. Takode se
zahvalio gr-adanima na izvrsavaniu obaveza prema opitinj, jer op5tina posluje zahvaljujuii
porezima glaclana i vraia ih gradaDilua zahr,aljujuii uslugama. Zabrinutost oko isplate na kiaiu
godinc koia se odnosira kapitalia Lrlaganja otita.je ipr.ogoni nas vei nckoliko godina zar.edonr.
ali i plethodnih godina. Medutim, opstinc Vucirrn u 20t9. godini je opstiLra sa najbotjim
pedbn'nansama u USAID proiektu dobrog i trdsparentnog upravljanja, ona je prva opStiria i
korisnik grantova za upravljanje otpadom idistim Zivotl1in1 srcdstvinu od nemadke vlade i
lvliuistarstva Zivotne sr.edine . je opstina sa na.jveiim poboljSanjem iideksa ttallsparentnosti
KDI gcle sno svrstani u drugu najtl.aisparentn ij u opstinu. a takode je i OpStina Vuditr.l
oceljena od stlaDc Ministarst\ra lokalne sanrouprave i DEMOS projekta kao opStina sa
najboljim perfolnansama Lr nivo svih opStina na Kosovu. Sve ovo su pozitivni rezuitati zbog
kojih bisno svi trebali biti sretni. Medl(im. mi imamo izazove u upr.avljanju ugovor.ima, zbog
iinjenice da imamo pr.imedbe revizora,.jer ekonomski operateri imajLr one koje irnmu,.1"i.
aeslo nisnlo zldovoljni rokoviira za njihovo izvrielje.

Ilnri Azerni, tlan sl<upltine -r.ekao.jedarlam.iedragoitosuselidni pr.ihocli opStine poveiali,
ali ncrtamo lealni prikaz indeksa pr.ihoda, .jer se pr.ihodi od upr.avljanja otpidon ne mogu
prikazati kao ulaz, ali to je uslLlga i ovde irramo nesklad za razlog lto se teza nL uroZe pdhvatiti
da je to iDdeks msta od 500.000,00 €, jer su prihodi za upr.avljanje prihodima, rj. finansijska
sredstva opitina pianirala 660.000,00 € za 20i8. godinu da zapodne s ovim projektom jer nije
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bilo srcdstava. dok.je pleduzcie ..t.lniteti trcbalo da plati opStina. Na kr.aju jc rekao da bi
trebalo.lil inlamo bolje upravljanje ugovor.ima u oblasti upravljanja otpadom, poveiavajuai broj
nikovodilaca plojekata jer. se ovaj zakon ne zabr.anjuje, a samim tim iemo i poveiati kvalitet
upravljarja otpadon, .

Yrner Ilaradinaj, tlan shup5tine - pozivajuii se na izvestaj, spomenuo ie da izdatke za
kapitalna ulagatlja imamo na 7502 budzeta, Sto znaii da budzet nije potroiila iz opstinske
vlade. Ako upo|edimo sa 2018. godinom gde.ie indeks bio preko g0%, pitaoje Staje rizlog za
ovu razliku gde smo u pr.voi godini \,lasri ilnali preko 80% budzerskih mshoda za kapitalne
investicije. dok srro u 2019. samo 7570 i tako da imanto pacl kapitalrih investicija kada znamo
liakva je sinracija u gradu, ali i u selima imamo puno puteva kojima je potr.ebiro asfaltiranje,
polrcbni su nam trotoari, zatim lose stanje u upr.avljanju otpadnim vodanra, vodosnabdevqniu,
osvetijavanju i Zabrinjavaju6e je Sto je budzet za planirane kapitalne investicije osiao
neispunjen, paje upitao da li je opStinska vlada smislila c.la osmisli str.itegiju kako 202d. godine
ne bislno ostali bez budzeta za tloseiie.
l,utfi G&'guri, direktor DBI- pojasnili smo da smo ove godinc imali nrilion evra viie
kapitalnih inveslici,a i da imamo'ece kapital,e izdatke u odnosu na proSlu godinu i ponovili
da.ic neodgovornost nekih privr.ednih subjekata dovela do gubitaka.
Xhafer Tahiri, gradonatelnik op3tine - rekao je da smo medu lekoliko opitina u Republici
Kosovo kcrje su dostigle nivo budzetske potrosnje za 75%, i to kada dodamo dinjenicu da je
2019. bila_izborna godina, a ovoje za aplauz za trosenje do 75oZ budZeta u izbor.noj goclil1i. i.o
pokazuje da vladaiuia slranka nije kodslila budzet za osvaianje glasova. S dNge shaDe, imali
smo odlaganja u realizaci.]i kapitalnih projckata. kao itoje izgradnia Doma porodiane medicine,
.ier.ie tai proiekal odloZell i objavljen nakon Sto su odlozene procedur.e KpA za rrecanie orog
zcmljista u.opslinsko vlasnistvo, pa.ie i poaetak odlozen. realizacije ovog pr.ojekta. balie je
obavestio sliupitim da je 6 hektara zemlje vlaieno u vlasniStvo opstine i po prvi put ie nala
opltina.uiix istoriju koja je vratila opstinu u pl.ocesu privatizacije i da uiji izgubiia zemljiSte
kao raDije. Imovina koja se nalazi na mestu zvanom ,,kod klanice,, vraienaje opitiui koja ima
povrlinu od 3 hektam i na ovoj lokaciji je odludeno da se izgradi glavni centar por.oditne
medicine. U uovembru je KPA pristala da realizuje ovaj pr.ojekat, ali .je u srvar.i. zbog kaSnjenja
lioje je izazvao centralni nivo u ovorl projektu. izgurbljeno oko 60.000,00 €. potom je pojisnio
da. su. nedostaci u budZctskoj potrosnji u orir-eclenoj meli posledica centralizacije piocedura
nabar,ki od stlane Cent,alne agencije zajavne nabavke, posto oni najavljuju pr.ocedure nabavki
ibiraju ekorourske operatere, Sto uzrokuje odlaganja u tim procedurama, kasno razmiiljaju o
izdacinra opitinskog budZeta. U tom kontekstrl onje najavio da se ulaZu napori da se u saiadnji
sa.USAlD-om pokleue poslupak Skupstjne Kosova za iznienu vaZeieg zakona o javniin
nabavkama- KaSnjenja u raspodjcli bud2cta za kosovske opitine su evidcntna. .jer. se zni da.je
bud2ci za proSlu godinu dodijeljcn u Dlarlu i10 Uzr.okuje mrogc pr-oblentc u irrplementaciji
kapilalnih ptojekata. Na klaju je r-ckao da su upr-kos sviur tim problernima i irzlokovanju
kainjorja. kao opsrirla uspeli da ove godine potrose vile od milion ivra u kategoriju kapitalnih
invcsticija, a mi sno uspeli kao opitina da budemo korisnici grantova u vr.ednosti I milio[
er |r. Llo |ezrrltat dobrog poslo\ ania op(t ine.

Na kraju rasprave o ovoj taiki dnevnog reda, Skupstina je nakon glasanja

"jednoglasnim" 
glasovima odobrih Izveitaj o prihodima i rashodinla u januaru i

decembru 2019. godine.

'1. Shqyflimi i Drall-Kodit komunal re etikes (shqyrtimi i par€)

lJ vezi ove taike o dnevnonm redu , skupstina nakon glasanja ,,jednoglasno,. odluiio je
l(ao sto slcdi:



l.Ovom odlukom daje u javnoj r:rspravi Nacrt Etiiki kodel$ opstine Vutitrr.

2. Ja!na rrspl.a\n poiinjc od 31. januarn 2020. godine itraje do 2. mnrtn 2020. godine.

3. Opitinska kancellrija za inlbuisinje duina je da prcduzme mcrc informisanja
graalana o javnoj raspravi, u skladu sa odredbama Administrativnog uputsha o
lransparentnosti u opstinamtl i u sld:rdu sa anovima 9.2 i 9,,1 Uredbe o transpnrclrtnosti
0l br. 99/13, dt. 25.04.2013.

,1, Opitinska komisij, je duZnl da kao n{crt ovog nacrta dokumenta organizuje jarnu
r.spr.\'u u sldadu sa A(lmiristrativIlim uputstvom (MLU) br.04/201g o tt.ansparentn0sti
u opstiramr i ilanu 9.5 Urcdhe o transprrcntnosti 0l br.99/13, dt.25.04.2013. pomcnuta
konisija je (al(oale duzna da nn snstxnklr SLupsrinc u mnrtu 2020. godine predstrvi
eventualn€ primedbe, predloge ili predloge za izmene Skupstini opitine u sluiaju clrugog
preispitivanja predmetnog predloga uredbc.

5. I{.zmatranje Nacrta plana intcgriteta do 2020 - 2022. gorline (pn,o razmatranje )

Sto sc'tite ovc tnike dncrnog reda, skupstina je, nakon glasanjn ,,jednoglasnim,,
glasovimn, odluiila kako slcdi:

l, Ovom odlukom, Nacrt plan integriteta opstine Vuiitrn z 2020-2022 daje se za javnu
rasptavu.

2. Javna rasprava poiiDje od 31. jrnu ra 2020. godine itraje do 2. marta 2020. godine.

l. Opitinska h:rncelarija za inlbrrnisanje duZna je dn preduzme rnere informisanja
gradana o javnoj raspravi, u skladu sa odredllama Administrativnog uputstva o
transpareutnosti u opitinama i u skladu sa ilanovirna 9,2 i 9.4 Uredbe o transparentnosti
0t br.99/13. dt. 25.04.2013.

.1. Rtdna grupa za izradu plana integritcta duzna je dn l(ao nncrt ovog nacfia dokumenta
organizuje jarnu rasprnvu u slJadu sa Administrntivnitu uputstvom br, 0,1/201g o
trnnsprrcnhosti u opstinama i ilanu 9.5 Uredbc o transpnrentnosti 0l br. 99/13, dt.
25.01.2013. Pomenuta grupa je takoale duZna da na sastanku Skupstine u maltu 2020.
godinr predstavi eventualne primedbe, predloge ili predloge za izmere Skupitini op3tine
u sluiuju drugog prcgledn predlozenog propis{.

6. Razmatranje godi5njih informacija u vczi sn radom Uprrve za Administr ciju

7. Plegled godisnjeg izvcStaja Konsult:rtiynog odborn za osobc sa posebnim potrebama za
2019. godinu

Grcsa Muli, tlan skupstine - Ona je rekla da i pored toga ito je ovaj odbor uradio dobar.
posao! prema njenom miSljenju, njegov odnos je bio manjkav, jer kao Sto je poznato l0%
stanovniitva pripada kategodji ljudi sa posebnim poirebama. tako da ovom izvestaiu nedosloje
n]nost\,o. vaznih i veoma potr.ebnih inlbrmacija za ilanove skupltine, ali iza gr.adane opStile
Vuail,1. PozivajLlii se na iz\'csla.i u kojem se navodi da l0,l stuclenta sa posebnirr potrebama
pohaalaju naslalu u redovnoj nastavi, u tom je kontekstu izneo potr.ebu da stude[ti koji
slLrdiraju na Pedagoikom fakultetu mogu obavljati pr.aktidne poslovt koji im se istovremeno
daju. podr'lku udenicima u redovnjm mzredima, tada bi se poboljiao kvalitet nastave za te
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udenike. jerje poznato da u razredu u proseku ude 27 udenika, gde bi naslavniku bilo vrlo reSko
pNiiti islu lekciju svim ostalim udenicima. u odnosu na udenika sa posebnim potrebama. Stoga
ic predloZio da Direkcija za obrazovanje ozbiljno shvari izradu individualnih planova za ljude
sa posebninr potrcbama u r.edovnoj udionici. Zatin je prilikom pruzanja prevoza za decu sa
posebnirn potrebama napomenuo da pored one dece koja pohadaju nastayu u redovnoj nastavi
inamo paralelu od 1 I uienika, paje pitao direktora obrazovarja da lije ovaj prevoz pr.eclviden
samo za laj razred ili za niega_ svj studenti. Zatiln, Sto se tide ponenutog u izveitaji za 2019.
godinu. !rlo je loSe Sto se opslina nije bavila izr.adom arhitektonskog plana za pr.istrip osobaura
sa posebnirn potrebama u privatnim objektima. takode i za pristup putu, jer kao ito znamo
irlamo puteve u Vuditrnu u kojern je problem ljudi uopste problem, a kamoli pristup osoba sa
posebnim potrebana.
Afrim Namani, direktor Uprave za obrazovanje - predstavio je objasnjenja odgovarajuii na
Ililanja dlana skupstine, gde je najavio da se. u skladu sa zako[odavstvonl, pr.edvida poseban
prc\,oz za uaenike sa posebninl potreba[a u posebnoj udionici, gde se autom pr.evoze od kuie
clo ikole iobrnuto.
Xhaler TahiIi, gradonatehik opitine - destitao je direktoru obr.azovanja za clodelu
subvencija za loditelje dece sa posebnim potrebama i primetio da se takva subvencija
pojavljuje prvi put i po uzor.u na druge opstine na Kosovu.
Cresa Muli, ilan skupitine - reklaje daje volonterski md stazista u Skolama u opitini p ltina
bila i,eoma uspeSna i apelovala je na takav oblik pomoii koji ie se pimeniti u naloj opstiri gde
bi onoguiio pnrZanje viic usluga. dobm u obrazovanju i oLakSavanje procesa udenja za osobe
sa poscbnini potrebalna.

Afrim Namani, Direktor Uprave za obrazovanje - objasnio je odgovore na pitanja dlana
skupitine, gde je najavio da je, prena zakonskim propisima, poseban prevoz ncmenjcll
irieDicima sa posebnin potrebama u posebnoj udionici, gde se autonobilom prevozi ocl ku6e do
:kole i obmuto.
Xhafer 'lahiri, gradonaielnik olstinc - aestitao je direktoru obrazovallja za dodelu
subvercija za roditelje dece sa posebnin potrcbama iprimetjo da se takia subvencija
poiavljLrje pNj pul ipo uzoru na druge opstine na Kosovu.
Gresa Muli, tlan skupStine - reklaje daje volonteNkirad srazista u Skolama u opstini pristina
bila veoma uspeSna i apelovalaje na takav oblik pornoii koji ie se primeniti u uasoj op5tini gde
bi omoguiio pruZanje viSe usl,rga. dobra u obrazovanju i olakiavanje procesa udenla za osobe
sa posebnim potrebama.
Afrim Narnani, direl(tor Direkcije zn obrnzovanje - rekao.je da Direkciia za obrazovanje
LrlaZc maksinlalne ,apo'c da obezbcdi i Lrgosti Sto 

'iSe 
liudi sa p.sebnim potr.ebama. a za to iu

angaZovali pornoinike za decu sa posebninr potrebama. pr.oSle godine sll bila anga2ovana j, a
ove godine je zatr.aZila da se taj broj poveia za jos 3. To je postigrluto i nli smo jeclna od retkih
opstina koja je preduzela takve akcije, tada 6e se ove godine budZet za decu sa posebnim
potrebama poveiati.
llabibe Gerxhaliu, ilanica skuplfine - rekla je da su se svi r.oditelji dece sa posebnin
potrebama takmidili za pomoi u pnrzanju prevoza i da irn je opitina priskodila u pontoc.

Xhafcr 'l ahiri, Cradonatclnik opitine - rekao je cla sav veliki posao koii je za ovu osetljivu
kategoliju mtrdila opStina, ne Zelilno da dajelno pompu i ne reklamiramo. U tom konlekstu. on
.ie najavio da su sve majke koje imaju decu sa Dovnovim sindromom obezbedile sedmodnevno
putovanje od opstine do obale Albanije, a takode odobravaju zahteve Handikosa za najboljim
radom centra u Nedakocu.
Melihatc Basholli-Latifi, ilan skupitinc - r.ekla.ie da je rad gospodina Isaka Hiseni priner. i
pozvao.je opltiiske st[lklLrre da se konsultuju sa gospodinonl lliseni pre llego Sto ;dluie o
pitan]ima za osobe sa poscboinl potrcbalna. Zatim je pozvala clirektora budzeta da poseti certar



"Handikos" i izbliza vidi veliko delo koje se tanro obavlja, i apelovala da poveia budZet za ovu
kategoriju. Zatinr bi trebalo korlsultovati direktora za urba[izaciju ijavne sluZbe tokom izrade
infiastIuktumih plarlova vezallih za osobe sa posebniln potrcbama.
Hajriz Mustifa, ilan skupstine - rckao.je da si,i zajedno i bcz razlike moramo uainiti ito viie
za kategolijLr ljudi sa posebnim porrebana, koja je jedna od najosetljivijih kategorija laSeg
drusn a.

Na kraju rasprnye o ovoj taiki dnevnog reda, Skupstinn jc, nakon lto je glasala
,,jcdroglasnim" glasovima, usvojila GodiSnji izvestnj Savetodavnog odbora za lica sa
no\cbnim polre[,ntna /a 201(). g'](linu.

8. llaznatranje Nacfta odluke o odobravadu dugolodDc upotrcbe nepokretne imoi,ine opStine
bez nakrade, Ministarstvo unutrasnjih poslova - Regionalna uprava policije - Mitrovica

Sto se tii€ oyc tatke dnevnog reda, sl(upstina je, nakon glasanja ,,jednoglasrim.,
glasoYima, odluiila kako sledi:

1. Ovom odlukom, katastarska parcela p-70202053-00478-0, CZ-prelluzhe, vlasniitvo
opStine Vuiitrn, na povriilri od 301 m2, data je na l(orisdenje bez nal(nade.

2, Nepokretna imoyina spomenuta u ilnnu I ove odluke data je Ministarstvu unutrasnjih
poslo.,,a - Rcgionalnoj policijskoj upravi u Mitrovici z izgra.ll.Iliu objekta za potrebe
policijske stanice u selu Prelluzhe, u roku od 99 godina,

3. Slededc su obayezne da sprovedu ovu oalluku: ljpra.r,a za urbariznm i zaltitu Zivotne
rrcdint i I prara za geodeziju. kat.lstar i imo\ inu.

4. Sastavni deo ove odluke je potvrda o svojini i kopija plana,

5. Ova odluha stupa na snagu petnaest (t5) dann nakon registracije u Kancelariji za
protokol Ministarstva za lokalnu upravu, kao i7 (sedam) dana nnkon objavljivanja na
,,r irniinoj \ rb slrani(i op{linc \ uiilrn.

9. Razmatranje Nacfta uredbe o dodjeli stipendija za studente i sludentske bonuse (prva
rasprava)
Gresa Muli, ilan skup5tine - rekla je da je po pitanju ovog predloga ureclbe predlo2ila
lolrrilanie komisije koja bi se bavila njegovom izradom ili r.azradom. poiom je dali predloge
za koie je rekla da.je r.azumno da ih ukljLrie u nacn, za kojije r.ekla da ie ga irs,r,euim prteiu
poslaLi Direkciji za obrazovaDje.
Alrim Namani, direktor Direkcije zt obrazovanje - rekao je da ie l1a ovom sastanku ovaj
nacrt dobiti odobrenje za slanje u javnu raspravLr: a sa tirn se sloiio da ovai racrt irna mnoso
plopusta, koji bi trebalo da se reSe i da isri butlu urklj uceni. Lr sr onr konaanonr uacrlu.
Sadije Bajgorn, ilanica skupStinc - rekla ie da u dlanu l0 ovos nac(a uredbe koii kaie da:
ua(ril <d prosecnnm occnorl izrrad a se oceljuje si .10 bodova. i-nrarno relrnicktr gr"rku.1", ,"
ovai pasus ponavlja u nastavku.
Mdihate Basholli-L.tifi - ilan skupStirc - rekao.ie rla se u dlanu 3. Sro se tide definiciia,
rulil.juiuju osnovne Skole. jel se ovi udenici takode takmide ili na opstinskon ili
mealuopitinskoDr Divou.

sto se tiie ove talke dnevnog reda, shupltina je, nakon glasanja ,,jednoglasnim.,
glasovima, odlu{iln kako sledi:
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l.Ovonr odlukom Nacrt uredbe o raspodjeli stipcndija studentimn i nagradama
studenfc opatine Vuiitrn dat je n{ javnu raspravu.

2. Javna rasprava poiinje od 31, jrnuara 2020. godine itraje do 2, martn 2020. godine.

l. Opitinska l{ancel:rrija zr inlbrmisanje duZna je da preduzme mcre informisanja
grsalana o javnoj raspravi, u skladu sa odredbama Administrativlog uputstva o
transparentnosti u opitinarna i u skladu sa ilarovim^ 9.2 i 9,q Uredbe o transparentnosti
0l br. 99/13, dt. 25.01.2013.

,r. Dirckcija za obrnzovanje duina je da kao Dacrt predmetnog n^crta uredbc orgaDizuje
javlu |aspravu u sklidu sa AdministratiYnim uputstvom br.0,l/201g o trrDsparentnosti u
opitinnma i ilanu 9.5 Uredbe o transparentnosti 01 br. 99/13, dt. 25.0,1.2013. pomenuta
direkcija tal{oale je duZna da na sastanku Skupstine u maftu 2020. godine predstavi
eventualne primedbe, sugcstije ili predloge izmena Skupstini opitine u sluiaju drugog
pregleda pI.edloienog propisa.

10. Razno.

a). Ilazmatran)c Nac a opitinskog plara za oclrzivu reintegracijlr vraicnih lica 20t9. - 2A22.
(drugo mzlnah ania)

Sto se tiic ove t il(e
ghsovim , odluiila kako

dnevnog reda, sl(upitina jc, nakon glas:rnja ,,jednoglasnim,,
sledi:

cilju postizanja

za zajedDice i
kao i direkcijn

l. C)vorn odluhorn se odobrava opltinski plan za odrZivu reintegraciju vradenih lica
opitinc Vuiitrn 2019.-2222.

2. Svrha odobravanja ovog plann je konsolidacija pravne infrastlukture u
ciljeva za odriivu reintegraciju repatrit.anih lica u opStini Vuiitrn.

3, Sledeai su obavezni da sprolcdu ovu odluku: opitinskr l(ancelarija
poyr,rtak, direkcij:r zt obrazovanjc, direkcija za kulturu, omhdinu i sport,
zi zdravstvo isocijalnu zaslitu.

4. Sastavni deo ove odluke je dokument pod naziyom Opitinski plan za odrzivu
integriciju rcpatr.irnnih lica opitine Vuii ar.t 2019-2021.

b) Pregled Nacrla uredbe o zapodinjanju i okonianiu Ladnog vrelnena poslovno-poslovnih
aktivnosli u opstini VLraitrn (druga recenzija)

Nasuf Aliu, Predsedavajuei Skupitin€ - prcdloZio da dlan 5 ovog nacila utedbe predvicla da
iak iposlovne aktivnosti iz stava 2 ovog dlana imaju slobodan dan u nedelju. Ovo ukljuduje
supermarkete i samoposluZivanje.
Hajriz Mustnfa, Ilan skup5tine - predstavio je pr.imedbe na ono Sto je rekao o kasnoul
l'.dnoie i'r uvog .rrc11.r r.rcdbe "k,tl'(rtni.
lmel. Haradinaj, ilnn skupltine - rekao.ie da je na drustvenim mreZama ovaj nacfi uredbe
dobio veliku pollrpu. I postavliao je pitanja.jer.je rekao da su do sada mdnici Lr opitini Vuditrn
radili 7 dana, a ovim propisom moguie je da rade 6 dana u nedelji, a ako se izratuna da je
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mdDo vrcn1e 8 sati i izraZeno u aritmetidkon srnish.r 6k8 :,18. a zakon o mdu svakom r.aciniku
daje ugovor o ladu sa punim mdnim vremenoill od samo 40 r'adnih sati nedelino. Stoga treba
irnali na ulnu cla oYim lllopisom nije prekrs(n nijctl.rn z.rl.on rlr d(lgi podza[on;ki akt. Na kr.aju
ie rekrrc daje odredivanie slobodnoB dana Lr pr.ivahom sektoru, nedelja, vcoma dobrodoilo.
Besim Muznqi, zamenik gradonaielnika - rekao je da ova uredba ima nameru da preclvidi
slobodan dan za tadnike iz privatnog sektola, iineii izuzetke u odredenim sektorima. Ovaj
dokulnenl nije u suprotnosti sa zakoDon o radu. Ova uredba ima za cilj uspostavljanje reda u
plivatnon sektoru i dobrodoila je od strane preduzeda igr.adana. predmetni pr.opis na opSti i
.jedinslven nadln inta za cilj cla odredi slobodan clan za pr.eduzeia i radnike, ciok Zakon o radu
inra od|cdbe. koic su nr snazi i koie sc mor.aju primeniti. jer Lr slutaju nepr.o\'odenja uria
inspelicija rad te pleduzeti rrlere u skladu sa ovim zakononr.
llmi Azcmi, thn skupitine - u potpunosti je podr.Zao ovaj nacr.t uredbe kojorn se Zeli
Lrspostaviti rcd Lr gradu Vuaitrnu u privatDom sektoru u smislu radnog vremena. Dal.je je doclao
da polez pledviclen r.r stavu 5 ilana 7 smatra da treba ukinutijer bi to moglo stvor iti nejidDakost
u preduzeiima. S druge strane, ova odredba mogla bi stvoriti takvu situaciiu kada bi pr.ivredni
subjekt iednon platio ovaj porez. a zatin bi mogao biti zloupotrebljen u drugim tekuain)
sludajelima.
Ilcsinl Nl[uzaqi, zamenik gradolaiclnik{ - r.ekao je da r.egulisanje situacije dobiianja dozvole
protiv poreza od 20 € za nastavak radnog vrenena, definisanog dlanom 7, stav 5, irna za cilj
legulisanje specifidnih situacija, inaie u situacijama u kojima ovo bi izazvalo zabrinutost, tacla
to lladlczni organi ne bi dozvolili. Objasnio je da ie ovo pravilo biti jednoobmzno i
primedivaie se na celokupnu teritoriju opstine Vuditm (u gradovima i selima).
Faton Shabani, ilan skupitine - predloZio je da se u dianak 7 doda novi stavak. tako cla
preduzeia poput kafiia. hotela. motela i restorana imaju slcrboclan clan. neclelju ili bilo koii
drugi dan, Ll nedelii. Lt roku ocl mesec dana.
Spetim Zcgrova, ilan skup5tine , predloZio je da nedelja br.rde slobodan dan za sve one
kompanije koje poslnju n cenftu grada, u vendanim salama da se produZi mdno vreme do l:00
posle ponoii, a za ostale sludajeve, gdejejavni red naruien, po isteku radnog vremella novaana
kazna za krSenje plopisa, u zavisnosti od iznosa koji utvr.di iDspektor.
Bcsim Muzaqi, zamenik gradonaiclnika rckao je da je tokom javnih raspmva bilo mnogo
lepih pledloga da sva preduzeia koja posluju u opStini Vuiilr.n r.r nedelju inajr.r slobodan dan,
ukljuiLrjudi i apoteke, ali smatm se da ie to brrr lq\l\o da sc p|inrcnr u prcksi. Jtleja.je bila za one
kompanije kojima je svakodne\ro i hitno polrebno da se odrie slobodni dan u dogovoru
iznredu njih. Stoga je to ostalo tako, u njihovoj spremnosti da sporazumno otlrede slobodan
dan.

Nezir Klinaku ilan skupStine - rekao je da ovaj nac1.t urcdbe, koja se odekuje da bude
odobren danas, ne zaboravirno daje postoiao iranije, ali koji nije sproveden_ Stoga ie doclao da
lladajuia koalicija ne smaha daje uainicno neSto izvanredno, jer..je radno vr-ijente i raspored u
privairlom sektoru odrcden zakonon o radu vei nekoliko godina. ali to do danas nije
llrovedeno. Zatinl.ie dodao da bi u dlanku 7 bilo dobr.o uvesti dodatni porez u iznosu od 50 evra
za razvoj aktivllosti nakon radnog vrelnena za one kompanije koje organizuju muziku uZivo
(2iva rnuzika). Na klaju je ocenio da se ta uredba visc pravi za pompoznost na Facebooku, jer
ie ideja da se ovaj propis pr.inenjuje od l. februara neistinita, jer se zna da opStinski aiti
stupaiu na sDagu 15 dana po protokolu Lr MinislaNh,u lokalne uprave.
Nlelihate llasholli-l,ntili - sldan skupifine - placanjc ne bi lrebalo da bude isto za sve Vrsie
preduzeaa. tako da nala, srednja ivelika preduzeia ne bi trebalo da jmaju jstlr uplatu.
Prcdlozilaje da se mdi sanro po rasporedu. a ne posle sati.
Bcsim Muzaqi, zamenik gradonaielnika - izjavio je da je jedan od predloga koji je dal
mniie. a sada sc [e nalazi u propisinra, da poslovne aktivnosti - preduzeda koja orgcnizLriu
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Inuziku uzivo, posle radnog vremena moraju platiti porez u vrednosti u visili od 50 € na sat, ali
to se ne moze produziti duze od 03:00.
Hysni Gerguri ilan skupitine - rekao je da ako se nakon radnog vremena rad nastavi u
prostor;jama u kojima jc organizovafia muzika. i ako se ro udiri dopustanjem plaoanja poNza.
pada mu na panlet da,.ta pleduzeia kupLrju brigr.r gr.adana sa novac ". a to se ne deSava nigde u
svetu..icr briga gradana nije kupljeua unapred.
Besim Nluzaqi, zamenik gradonaielnikn - ocenio je da nametanje ovog poreza od 50 € nije
namenjeno prikupljanju sredstava, ali u stvamosti ima Dameru da ogranidi iakve aktivnosti lio
je viSe moguie i zato se ovaj porez uvodi. -plaianje. Te ie se odluke donositi odvojeno,
analizi|ajuii okolnosti za svaki sludaj, jer.kako je r.edeno, briga gradana ne moZe se ,'kupiti
novcem".
llasri Menrhiqi, ilan skupStine , rekao jc da ie plaianje naknade 50 cvra nakon radnog
vrcmena za prostorije u kojirra se organizujc Ziva muzika visoka ida se o torny sirmo gotoli,
bez. aia\ize

Miran Halili, Direktor DEPSRRA- najavioje daje ovim nactom uredbe predvideno novdaie
kazne do 1000 eura koje ne postuju mspored (kojije postavljen raspored, zivisno od posla, ido
3:00 nakon ponoii, raspored se zavrsava).
Hajriz Mustafa, ilan skupitine - rekao je da ne bi trebalo dozvoliti da prostorije u centru
grada koje rade posle 24 sata. clok se za neke prostoriie koie poslu.ju u rurainim i prigradskim
oblastina mole produ2iti radno vreme uz plaiade poreza .

Mejremc Ismajli, tlan skupStine - na pitanje koji ie od predloga koji su proizaili iz javne
msprave biti ukljuden u ovaj nacft? Na ovom nivou pitao je koje su od igara na sreiu legalne,
jer su zakonom zabranjene.
Besim Muztqi, zamenik gradonatclnika - rekao je da je u vezi sa definicijom igara na sre6u
rea o zabavlirn igrama poput soli pllai stanice, ovo je bio zahiev gradana da li ole aktivnosli
mogLr da lirnkcioniSu poslc 24 sata. ali otlgovor je buduii cla nerra razloga cla sc ovaj raspored
pro.lLr2i. jer u 1iln igmma uaestvLrju manje kategorije gr.adana.
Albanez Tahiraj, pravni sluZbenik - rekao.ie daje postoji tehriaka greska u zakonskoj osnovi
koju treba poboljSati .

Nnsuf Aliu, predsedavajudi Skupstine - r.ekao je da bi dlanom T uredbe trebalo da se utvrdi
izros poreza za prostoriie koje deluju Lr gmdu i selu, koii je predloZio da za prostorije koje
delLiLr u urbanirl srcdinama porez treba da bLrde 20 €. a za rumiDa podr.uija 10 €, to ie se
uradili za alodaha radna vLentena nakon zalrsetka rasporeda. Z_atim je. Ll vczi sa predlogom da
noani klubovi placaju dodatni porez u iznosu od 50 evr.a po dodatnom satu nakon zavrsetka
Iasporeda, pledlo2io da se por-ez plati na 30 evra po satu. Dok se tide aktivllosti kafiia i
restoraDa, ol1 je predloZio da se dan odmora donese uz posebnu dozvolu Direkcije za privredu,
gde dolazi svaki od njih i odredi dan koji 6e imati slobodan dan, i to proglasi ni vratima
restorana da postoje dani odmora.

ShpCtim Zhegrova Ilan sl(upltinc - niie dobro mzlikovati selo i gmc1. Zhegrovaje rekao cjaje
dobro da kaleteli)e imaju laspored ratlnim necleljon. na pr-imcr. od l2:00 clo 17:00. Zalitevao]e
da se o njegovim pledlozina glasa. Sto se tiie dozvole zi,r r.ad nekih prostorija na perifcriji
glacia. ocenio je da postoje neke od tih prostorija u kojima oni stvaraju probleme i kasnim
gradskim dasovi a, a ako im se omoguii rad izvan r.adnog vremena, poveiava se moguinost da
se ti problelni poveiaju.
Besim Muzaqi, zamenik gr{donaielnikr - u vezi sa predlogom da restomni (saloni za
svadbe) r'ade do 0l :00 posle ponoii. u sh,ari. o\,aj prcdlog ie biti tesko implenentirati u praksi,
jel tc takve prostoriie bili U mogLrcnostj di,r zloupotrcbljeni stallim radon pod izgovororn da
imaju stranku na kojoj bi se to nroglo postaviti kao pr.aksa mnogih dNgih prostoij;. Stogaje u
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ovolll kontekstu predlog da ove v|ste preduzeaa rade do 00t00 posle ponoii, kao Sto je bilo i
miSlienje veiine preduzeil tokorn iavnih konsullacija.
Ali Januzi, ilan skupitinc - predloZio je da lacle razuman predlog za kaledaidinice rL koiur
katcgori.ju preduzeia spadaj u.

Miran Halili, direktor DEBPZHR- rekao je da kafedajdinice ne spadaju u kategoriji
preduzeia za odmor.
Faton Shnbani, ilan skupStine - rekao je da se ovaj propis donosi za pr.eduzeia i r.adnike, pa
.ie ponovio cla bi se pleduzeia iz oblastj ugostiteljstva trebalo dozvoliii da slobodnim danoln
dodu sloboclnin dogovorom izmcdu njih. Napr.otil. nepravedno je da se tim precluzeiima
uskraiuje pravo [a slobodan dan.
Sadije Bajgora, ilau skupltire - pr.edloZila je da kafeterije uanu model apoteka za rad sa
regovateljima.
Lorik Maxhuni, ilan skupStine - rekao je da se u veiim evropskim gndovima praktikuje da
ima iuvara sLrpermarketa i dodao zaito se takvo sto ne bi trebalo raditi-Lr naioj opltini,jer.je to
vconla potrebno jer tokom cele nedeljc gr.acialli rade , dok se nedelja moie odabtatj kao din za
lionzunir-anje. I,redb2io.je da se ovaj nacfl uredbe.joS.jednorr analizira i odloZi na sledeiu
sednicu. gde bisrlo imali inkluzivnu analizu sa svim kategorijama precluzeca u kom sludaju bi
sc Llzimalo niihovo nriiljenje i na taj uaiin se glasalo o pr.opisu bez greske i lako se printenjLrju
L.j Praksi.
Spetim Zhegrova ilan skupStine - rekao je da se ovim propison pokusava bacati praiina u odi
gradanina, jel se pompozno postavlja medu gradane da je od l. februara, praznik. To nije
taano. jer je takav propis na snazi i vaZi i danas, a nedelja je bila slobodan dan. Stoga je
apelo'ao da se nc zuri sa odob.avanjem o'e urcdbe. vei da se o.a dobro analizim sa i,tereiniir
grupanta-pred!rzeiinla kako bi imali praktiaan ilako prinenljiv propis.

Miran Halili, Direktor DEBPZHR - r.ekao je da su u vezi sa odobravarljem ovog nacrra
uredbe razvijene sve procedure, uklj uduj uii j avnu raspravu, i dodao da niko nj negir.a dinjenicu
da takav propis postoji i da je na snazi do ovog novog ie ga otkazati. Oale.je pojasnio da je
ovim rlacftom ur-edbc radno vrenle u oblasti ugostileljstva delllisano na 0i: 00_24t 00. ali
izLrzetno iz loga u odre(lenin1 situacijarua ova] mspored mo2e biti prociuZen rr skladu sa
posebnorrt odoblenom dozvolom. od stmne Dirckcije za privtedu opStine Vuditrn.
llysni Gerguri, ilan shupltine - r.ekao je da je Lorik ur pravu, _jer i pijace i r.estorani u nedelju
rnoraju da za rad sa staratelja. Predlozio je da tokom meseca rama;ana ne bude ograniienja,
vci da se radi do sufura . Zatim je obr.azloZio da se ovi predlozi i sami propisi stvar;ju kako bi
se olakiao lad preduzeia i gradana, tako da ne bi tr.ebalo da irlamo takve kon-rplikacije, vei da
odobrinro propis koji neie imati nedostatak tokom primene u praksi. Dalje je pojasnio da r.adno
vren]e koie se zavrsava Lr 24h za teke tirme nije dovol.jno, kao Sto je sludaj, na prinler, sa
proslodjiua u kojima se orgaDizu]u venianja i Zurke, pa je u ovom sludaju pr;.iloZio da
produZirno ovaj raspored,
Ilmi Azcmi, ilan skupitine - rekao je lto se tide supermarketa smatra da je nerazumno raditi
sa starateljeln. jel bi neko mogao biti diskriminisan. potom je ocenio da se za kafeterije moze
doneti praviio da oni ostanu slobodni. AIi u celini, on smatra da bi taj propis tr.ebalo da bude
odobren,jelje neophodno da se radnicima o oguii slobodan dan (nedelj;).

Xhalcr' I'ahiri, Pleclscdnik Opitine - rlakon Sto se zahvalio svim alanovinla skupstine na
njihovom tloprinosu ovorn Dacrtlr uredbe. zatrazio je od zvanidnika Sekretariiata Skupstine
inlbrnacile da li.je konaina verzija ovog Nacrla uredbe prosledela skupstini nakon p medbi i
sugestija iz raspmve. javnost sa poslovnim grupama, jer. prema njemu odgovarajuia virzija nije
poslata uz plimedbe i predloge javne rasprave na kojoj su Lrdestvovali: preditavnici salona.
pojedinainih preduzeia, ptedstavnici igara na sreiu sa ko.jima je razgovara;o i je snislio tekst.
Zbog toga je u vezi sa tirn deSavanjina trazio pauzu od I sala. cia verifikurje verziiu i da je
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odobri. U ovon izveStaju smatra da je ova uredba spremna za usvajanje i kao takva ne sme da
se odlaZe, ali napominje da ostaje samo pr.eduzirnanje mera protiv sluZbenika Sekretarijata
Skupitine zbog neizvrSenja du2nosti. Napomerluo.)e da.je miSljenje javnosti obavjeSteno da 6e
od l. I'ebruu-a ova u|edba slupiti na snaeu. a nedjelia ac postati slobodar dan. On je dodao da je
svcstan da ae plimena ovog nrcfta uredbe biLi izazov, dodalii da niko nije plistao da nancse
Slelu preduzedinla, vei se samo trazi taj nalog u smislu r.adnog vrenena. naprotiv. ako se
dokaZe da ovaj propis ima legativne efekte na preduze6a, onda se to mo2e ponoro promeniti u
skupllini. Dalje je dodao da u dlanu 7 uredbe imamo opSte definicije,jer ih zakon o poslovalju
ne prcpoznaje kao odvojene kategorije, kao Sto su prodavnice kebaba, restorani i prodavniie
iaja, aLi su one uSle u raspon hotelskih obiekata i stoga skup5tina ne mogu izdati piopise koji
koriste iz.aze koji nisu navecleni u zakonlr. lJosta se Laspr.avljalo o torre da li kaliii. prodavnice
kebaba i aairice koje ukupno irnaju 50 treba dozvoliri da rade, a u tiru objektima svijedemo i
znamo da nemaiu slobodan dan za svoje genemlio tiiienje, vea za r.azvoj. njihove aktivnosti se
neumoljivo toleriitr do uspostavljanja posla, podizanja sanitamog standarda, jer ako se
posmatraju u sanitamim uslovirna, mnogi od njih moraju biti zatvoreni kao posao. Na kraju je
rekao da je razlika u porezima izmedu loinih klubova i nekih <irugih preduzeia, kao Sto su
reslorani' stvorena-ie1 ti kl.bovi zaraduju rrnogo preko noii, tako da smo za to otisli na 20 i 50
evta.
Miran.Llalili, direktol DEUPZHI1 - pojasnio ie da za vcrziju ovog nacrta Lrrcdtre koja je poslata
skqrStiDi. s[dbenici Sekretarijara Skupitine nisu kr.ivi, jer.je uklanjanje dlanaka to;i gouol.i o
noinirn klubovirra uklorio, da se. kako je poznato u vezi sa zako[om, ne priznaju prcdr.rzeia
koja su definisana kao nodli klubovi. Sto se tiie predloga iz iavne raspr.ave, on ji r.&ao da se
oni ukljuduju nakon promena od strane skupStine. Na kraju se zahvalio pr.avnoj kancelariji i
sekretariiatu skupstine na pr-u2anju pomoii u izradi ovog nacrta uredbe.
llmi Azemi tlan shupStinc - r'ekao je rra se nakon pauze od jednog sata ,rislilo da ie tekst biti
ob|isan prema predloZeiim predlozima, a1i rapominje cla oni trisLr ukljuteni. Islakao je predlog
koji rlije ugmden i da je skupStina pr.cdloZila cla sve poslovne aktivnosti iz ilana 5 ovog nactti
uredbe budu slobodni dan vikendom (nedelja).

Xhafer Tahiri, Predsednik op5tine, zahvalio se svim politidkim grupanu na podrici koju
pruza ova iaclt uredba a takode zahvaljuje prcduzeiima op5tine koja su pocirZala ovaj pr.opis.
Sto se tiic ilana 19. ureclbe, ko.ja govor.io'stLrpanju,ra rnagu, p,."AtoZiti.j" amandman da ta
urcdba stupi na snagu i podne da pr.oizvodi pr.aui elekal od l. februar.a 2020. To je pr.avo
skupStine i tako bi tlebalo da bude, poilo od e U necljelju prirnjena predmetne urcdbe nora
podeti.
Ismct Gashi, rukovodilac pravne kancelarije - pozivajuii se na Uredbu o postupku izr.ade i
objavljivanja opstinskih akata br. 0U2017 MLCA prcdvida se l5 dana nakon protokola u
protokolu u Ministarstvu lokalne uprave. i ako u roku u tom roku ovo ministarstvo ne ocenjuje
zakonitost, onda ga opitina objavljuje lla zvanidnoj veb stmnici i Lr r.oku od 7 dalla stLrpa na
snagu i mi sno duini da poStujeuro ovaj postupak. Supr.otno tolr- e. trenutna urcdba koja-ie na
snazi moze se prinlenjivati do slupania lla snagu nove ur.eclbe, kojom se strvlja van snage stari
plopis u kojem je u nekim dlanovirna predvideno da ledelja bude dal odmora.
Xhaf€r 'l'ahiri, predsednik opstine - rekao je da je glavni cilj zapodeti primjena r.rredbe ocl l.
februara.i. obavijestio javnost da je Direkci.ja za inspekcijske poslove izradiia operativni plan
koji ie biti na terenu za implementactu uredbe.

Na I(raju raspr.a\e o ovoj tail(i dnevnog reda, ShupStina je, nakon jto je glasala
,,jednoglasninr" glasovima, usvojila Nacrt uredbe o poietku i okonianju radnog vrimena
poslovno-poslovnih aktivnosti u opStini Vuiitrn,
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c). Razmatrarlie rac(a odlllke o promjeni namicnc poljoprivrednog zerrliista u gradcvinsko
zcmljiSle

Sto sc tiie ove tatke dnevnog reda, skupstina je, nakon glasanja ,jednoglasnim,,
glasovima, odluiila kako sledil

2. Slededi su obavezni da sprovedu ovu
Sckretarijat SkupStirc.

d). l,itflnja ilanova Skupitinci

odlulitr: Direhcijn za budiet i lin{nsije i

l. Ovom odlukom dozvoljeno je promcniti odrcdiste iz poljoprivrednog u graalcvinsko
zemljiSte u l(atastirskoj parceli: br-, P-7U2U2010-00561r-0, sI poljsL,,m liultul.orn 5.
mzrcda (peti), nx poyrsini od 550 n2 od ukupne povrline 7952m2, Katastarska zona
Du:rr, vlasniStYo Gezinr (Rifnt) Salihu sa prcbivaliitem u selu Druar, opstina Vuiitr.n.

2, Svrha omogudavanja promcne odredi3ta poljoprivrednog zemljiSta u graalcvinskom
zemljistu ra katnstarskoj p:rrceli pomerrutoj u triki L o\ c odluke, jeste izgrndnja objel(ta
st puljoprir rednim odredis(em /d to\ tcl^di.

3. Graalevinshu dozvolu i uslove za urealcnje prostora za izgrtdnju objcl(ta iz taikc 2 ove
odlukc izda{e i ut}riluje u skladu s, zakonsl(im odrcdbrma Uprava za urbnnizam i
zrltitu iilotne sredine nakon pln6anja raknade zn promenu namcne poljoprivrednog
/crrljiilr.

{. Vlasnik parcele duZan je iz taihe 1. ovc odluke da plati naloadu zt promenu odredilta
poljoprivrednog zemljiSta u sliladu sa ilanom 1.1.2 pod ',b', Administrativnog uputstva za
promenu odrediSta poljoprivrcdnog zemljilta br.,ll12006, prcko Direkcijc za €konomiju,
poljoprivrcdu. (urnarsivo i ruralni rulr oj,

5. Svoju odluku obavezuju sled€ai: Direkcija za ekonomiju, poljoprivredu, Sumarstvo i
ruralri razvoj, Direkcija za geodeziju, lotastar i imovinu i Uprava za urbaniznm i zastitu
ii\otnc srcdine.

c) Razmatranje nacrta odluke o izmeni i dopuni otlluke u vezi sa sastalom Odbora zn
politiku i linansije.

Bnhdje Ademi Murati" dlan skupstile - u ime parlantentarne gr.upe LVV predlo,io.je Gresu
\lt l. zr clrr a odbor.r ,, a polirikrr i Iin.rn.ije
Agim Brcgnj, ilan skupltinc - u irne poslanidke gr.upe DSK predloiio je Arta Imeri za ilana
Odbora za politiklr ifinansije.

Sto se tiic ove tail(e dnevnog redt, skupstinn je, nakon glasanja.jednoglasnim.,
glasovima, odluiila kako sl€di:

l. Ovorn odlukom, odluka Skupitine opjtine Vuiitrn sc menja i dopunjuje prolokotom
broj 0l-23 / l8 od 25.1.2018. Godine, u vezi sa imenovanjem danova Otlbora za politiku i
tinansije (ZKP). d{ umesto gale. luczar.ta Kr.sniqi iz redov:i Demokratshc partijc (LDK)
imenoyana je gospoalom, Arta Irneri, iz istog politiikog entiteta, umesto gde. Fjolla Ujkani
imcnovana je g-jonr Grest! Muli, ilanom Odbora za politiku i linansije iz redova pokreta
samoopredjeljcnja(vetvendosje ).

l()



Iirmal Lahu, ilan skupitine - izaz\ao je zabrinutost stalovnika sela Kamde, jer se u nekim
selinla naSe opitine plarira prolirellje vodo!odne nlreZe, jer pumpni sistem fabrike vode nema
lilpacitct zLr snabdevanie Yodom pite u o\,im selillta koja se lalaze na viSenr geogr.afskonr
nivou od nlego!og kapaciteta. Stanovnici sela Karade zahtevaju alternativl.ro rese;je vode,.jer
se selo iz dana u dal prazni zbog nedostatka vode.
Relik Maloku, direktor UJU - r.ekao je da ie u svim selima opitine prosiriti vorlovodnu
nueZu, bez obzira na geografski teren, u onim selima gde vodu ne prati slobodni pad, biie
izgmdene crpne stanice ili dak bazeni (rezervoar.i). dok iJto isto biti udinjeno u selu Karade.

Sastanak je zavrien u 15:10
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